1819. Index to the Journals.

BILLS sent up to the Assembly.

- "An Act to impose duties on certain articles therein"mentioned, and to regulate for a limited time the
 "trade with the United States of America by land
 "or inland Navigation, and to repeal certain Acts
 "and Ordinances therein-mentioned." Received by
 Message—read a first time, 113. Read a second time,
 115. House in Committee—Report with amendments, 119. It is received and read, 121. The House
 disagree to the first and second, and concurs in the
 third and fourth amendment. To be engressed, 126.
 Read a third time, passed and ordered down to the
 Assembly for acquiescence, 127. Not returned.
- "An Act to continue for a limited time, two several Acts therein-mentioned, providing temporary Houses of Correction, in the several Districts of this Province, and for other purposes." Received by Message—read a first time, 115. Read a second time, 116. House in Committee. Report without amendated, 122. Read a third time, passed, and notice thereof sent to Assembly, 124. Royal assent, 148.
- "An Act to appropriate a certain sum of money therein-mentioned for the improvement of the Internal
 Communications in the County of Orleans." Received by Message—read a first time, 120. Read a
 second time, referred to a Special Committee, 123.
 Message ordered to the Assembly to request a communication of the plans, grounds and evidences produced to the Assembly on the subject of this Bill,
 127. Message from the Assembly with the documents required, they are referred to the Committee,
 129. Report, 135. Agreed to, 138. No further proceedings were had on this Bill.
- "An Act further to continue for a limited time and toa"mend an Act passed in the forty-third year of His
 "Majesty's reign, intituled, "An Act for the bet"ter regulation of the Militia of this Province, and
 "for repealing certain Acts or Ordinances therein"mentioned." Received by Message—read a first
 time, 120. Read a second time, 124. To be committed.
 This order discharged. The bill referred to a Special Committee, 126. Reported without amendment,
 129. Read a third time, 133. Several amendments
 proposed and rejected. The bill passed and notice
 thereof sent to the Assembly, 133, 134. Royal assent,
 147.
- "An Act for making and maintaining a navigable Ca"nal, from the neighbourhood of the City of Mon"treal to the Parish of Lachine, in the Island and
 "County of Montreal." Received by Message—read
 a first time, 123. Read a second time, 126. House
 in Committee, 127. Report without amendment, 130.
 Read a third time, 130. An amendment proposed
 and rejected. Dissent, with reasons entered. Bill
 passed and notice thereof sent to the Assembly, 131.
 Royal assent, 147.
- "An Act to secure the Inhabitants of the Inferior Dis"trict of Gaspé in the possession and enjoyment
 "of their lands," Received by Message, read a first
 time, 123. Read a second time, referred to the Special Committee appointed to take into consideration
 the Governor's Message relating to that District,
 126. Report without amendment, 128. Read a third
 time, passed and notice thereof sent to the Assembly,
 130. Royal assent, 148.
- "An Act to impose certain Duties on divers articles "therein-mentioned, and to regulate for a limited "time, the trade with the United States of America, "by Land or by Inland Navigation, and to suspend "certain Acts and Ordinances therein-mentioned." Received by Message—read a first time, 129. Read a second time. The rule and order of the House

Index des Journaux, 1819.

BILLS envoyés par l'Assemblée.

- Comité Spécial, 109. Rapport. Il doit rester sur la Table pour la considération des Membres de la Chambre, 125. Le Bill doit être lu une 3e. fois, 132. Cet ordre est déchargé, et la troisième lecture est remise au ler. de Juin prochain, 135.
- "Acte pour autoriser Anthony Anderson, et autres "propriétaires du Pont Dorchester à le changer de "place." Reçu par Message. Lu une première fois, 105. Lu une 2de fois, 110. La Chambre en Comité. Rapport sans amendement, 114. Lu une troisième fois, passé, et avis en est donné à l'Assemblée, 116. Sanction Royale, 148.
- "Acte pour continuer encore, pour un tems limité, un Acte passé dans la 55e, année du Règne de Sa "Majesté, intitulé, "Acte pour accorder de nouveaux "Droits à Sa Majesté pour subvenir aux besoins de la Province Reçu par Message. Lu une Ire. fois, 109. Lu une 2de. fois, 111. La Chambre en Comité. Rapport sans amendement, 113. Lu une 3e. fois, passé, et avis en est donné l'Assemblée, 116. Sanction Royale, 149.
- "Acte pour imposer des Droits sur certains articles
 "y mentionnés, et pour régler, pour un tems limité,
 "le Commerce des Etats-Unis de l'Amérique par
 "terre ou par la navigation intérieure, et pour
 "rappeller certains Actes ou Ordonnances y men"tionnés." Reçu par Message. Lu une ler. fois, 113.
 Lu une 2de. fois, 115. La Chambre en Comité.
 Rapport avec des amendemens, 119. Il est reçu
 et lu, 121. La Chambre rejette les premier et
 second, et concoure dans les troisième et quatrième amendemens. Ils doivent être grossoyés,
 126. Le Bill lu une 3e. fois, passé, et envoyé à
 l'Assemblée pour sa concurrence aux amendemens,
 127. Il n'a pas été renvoyé.
- "Acte pour continuer, pour un tems limité, deux différens Actes y mentionnés, pour pour- voir des Maisons de Correction Temporaires dans les différents Districts de cette Province, et pour d'autres objets." Reçu par Message. Lu une Ire, fois, II5. Lu une 2de. fois, II6. La Chambre en Comité. Rapport sans amendement, 122. Lu une 3e. fois, passé, et avis en est donné à l'Assemblée, 124. Sanction Royale, 148.
- "Acte pour approprier une certaine somme d'Argent
 "y mentionnée pour l'amélioration des Communi.
 "cations Intérieures dans le Comté d'Orléans."
 Reçu par Message. Lu une ler. fois, 120. Lu une
 2dc. fois. Référé à un Comité Spécial, 123. Message à l'Assemblée demandant une Communication
 des plans, preuves et documens sur lesquels il est
 fondé, 127. Message de l'Assemblée avec les documens réquis. Ils sont référés au Comité, 129.
 Rapport, 135. La Chambre y concoure, 138.
 Aucuns Procédés ultérieurs n'ont eu lieu sur ce
 Bill.
- "Acte pour continuer, pour un tems limité, et amen"der un Acte passé dans la 43e. année du Règne
 "de Sa Majesté, intitulé, "Acte pour mieux règler
 "la Milice de cette Province, et pour rappeller
 "certains Actes ou ordonnances y mentionnés."
 Reçu par Message. Lu une lere. fois, 120. Lu une
 2de. fois. Il doitêtre mis en Comité général, 124.
 Cet ordre déchargé. Le Bill référé à un Comité
 Spécial, 126. Rapport sans a nendement, 129. Lu
 une 3e. fois, 133. Plusieurs amendemens proposés,
 et rejettés. Le Bill est passé, et avis en est envoyé
 à l'Assemblée, 133, 134. Sanction Royale, 147.
- " Acte pour faire et maintenir un Canal navigable du voisinage de la Cité de Montréal, à la Paroisse de